
مربی تیم فوتبال فولاد خوزستان با بیان این که 
امیدوارم باشگاه شرایطی را فراهم کند تا نکونام 
و  قهرمانی  برای  آینده  فصل  در  را  تیم  بتواند 
مهم  این  گفت:  ببیند،  آسیایی  سهمیه  کسب 
فولاد  تا  است  بهتر  شرایط  و  بودجه  نیازمند 
مدعیان  جزو  و  بگیرد  را  تیم ها  تمام  یقه  بتواند 

باشد. قهرمانی 
که  این  از  پس  اظهارکرد:  رجبی  حمیدرضا 
تمرینات فولاد به دلیل شیوع کرونا تعطیل شد، از 
بازیکنان خواستیم طبق برنامه، تمرینات شان را 
به صورت انفرادی انجام دهند و هر روز نیز پیگیر 
شرایط  و  هستیم  تمرینی شان  روند  و  بازیکنان 

خوبی دارند.
برای  را  لازم  امکانات  خیلی ها  کرد:  بیان  وی 
تمرین در خانه ندارند و مجبور هستند به مکان 
هایی بروند که کسی نباشد. در هر صورت بدن 
بازیکنان مان تا حدودی آماده است ولی اگر قرار 
است که بازی های لیگ شروع شود باید سه چهار 

هفته ای به تمرین گروهی بپردازیم.
روند  درباره  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم  مربی 
خوب فولاد در سه بازی متوالی پیش از تعطیلی 
لیگ نیز گفت: فکر می کنم یکی از بدشانس ترین 
بود.  فولاد  تیم  دید،  ضرر  کرونا  از  که  تیم هایی 

آغاز  بازیکنان جدید  با  تقریبا  را  نوزدهم  ما لیگ 
کردیم و همین نیز زمان برد تا تیم به هماهنگی 
خوبی برسد. یکسری نقاط ضعف هم داشتیم که 
توانستیم با جذب بازیکن در نیم فصل تا حدودی 
آن ها را جبران کنیم. در سه بازی پیش از تعطیلی 
امتیازات  و  کردیم  کار  هماهنگ  خیلی  نیز  لیگ 
لیگ  اگر  نظرم  به  و  آوردیم  دست  به  را  کامل 
ادامه پیدا می کرد، باتوجه به این که بیشتر بازی 
های فولاد در خانه بود، می توانستیم از این مهم 
خوبی  خیلی  شرایط  حال  هر  به  کنیم.  استفاده 
داشتیم که لیگ با شیوع کرونا تعطیل شد. به نظر 

من فولاد خیلی ضرر کرد.
نیز عنوان کرد:  لیگ  اتمام  درباره چگونگی  وی 
شرایط فوتبال از رشته های دیگر پیچیده تر است 
و اگر قرار باشد فقط قهرمان را مشخص کنیم، 
پس تکلیف تیم های سقوط کننده چه می شود؟ از 
از لیگ  طرف دیگر تکلیف تیم های صعودکننده 
یک به لیگ برتر چه خواهد شد؟ همین ها باعث 
به  و  گرفت  درستی  تصمیم  نشود  که  شود  می 
خاطر همین پیچیدگی است که فیفا به دنبال این 
این  به  توجه  با  شوند.  انجام  ها  بازی  که  است 
تدابیر  با  را  کار خود  ایران  در  بیشتر مشاغل  که 

یکسری  با  نظرم  به  اند،  کرده  آغاز  بهداشتی 
مراقبت های ویژه بهداشتی و حتی بدون بدون 
فشرده،  صورت  به  و  مسابقات  بودن  تماشاگر 
بتوان بازی های فوتبال را برگزار کرد تا تکلیف 
تیم قهرمان، تیم های سقوط کننده و تیم هایی که 
به سهمیه آسیایی می رسند، مشخص شود. وقتی 
از  ها  تیم  تمام  باشیم،  لیگ  برگزاری  به  مجبور 
فشردگی مسابقات متضرر می شوند و البته در این 

شرایط شاید بیشترین آسیب را بازیکنان ببینند.
می  نکونام  که  این  به  اشاره  با  پایان  در  رجبی 
تواند با فراهم شدن شرایط لازم، فولاد را برای 
فصل آینده در قامت یک مدعی آماده کند، افزود: 
باتوجه به شخصیتی که نکونام دارد و چند سال 
به صورت حرفه ای در اروپا کار کرده و با شرایط 
پیشرفت  برای  بستر  است،  آشنا  نیز  ای  حرفه 
فولاد فراهم است و باتوجه به امکانات و شرایطی 
که فولاد دارد، به نظرم نکونام می تواند اهداف و 
امیدوارم  کند.  پیاده  تیم  این  در  را  برنامه هایش 
باشگاه فولاد هم شرایطی را فراهم کند تا نکونام 
و  قهرمانی  برای  آینده  فصل  در  را  تیم  بتواند 
کسب سهمیه ببیند، البته این مهم نیازمند بودجه 
و شرایط بهتر است تا فولاد بتواند یقه تمام تیم ها 

را بگیرد و جزو مدعیان قهرمانی باشد.
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امام صادق )ع(: 
مصلحت زندگى و معاشرت 

اجتماعى، به پيمان ه اى پر مى ماند 
که دو سوم آن هوش و زيرکى
 و يک سومش ناديده گرفتن و 

تجاهل است. 

خبر خبر ورزشي
 با مخالفت مس سونگون و گيتی پسند ؛

تک بازى شدن
 ليگ برتر فوتسال منتفى شد

با مخالفت باشگاه های مس سونگون و گیتی پسند اصفهان 
موضوع برگزاری فینال لیگ برتر فوتسال به صورت تک بازی 

منتفی شد.
کمیته فنی و توسعه فوتسال فوتبال ساحلی هفته گذشته در 
جلسه  ای پیشنهاد داد دیدار فینال لیگ برتر فوتسال با توجه 
به شیوع بیماری کرونا به صورت تک بازی و در تهران برگزار 
شود که این پیشنهاد با مخالفت جدی از سوی دو باشگاه مس 
سونگون و گیتی پسند اصفهان، فینالیست های این دوره لیگ 
برتر همراه شد.  بر همین اساس هیئت رئیسه سازمان لیگ 
فوتسال برای بررسی شرایط برگزاری لیگ برتر فوتسال طی 
روزهای گذشته تشکیل جلسه داد و در این جلسه حامد نجفی 
مدیرعامل باشگاه مس سونگون و علی جنتی مدیرعامل باشگاه 
گیتی پسند اصفهان مخالفت رسمی خود را با برگزاری فینال 
لیگ برتر فوتسال به صورت تک بازی اعلام کردند تا این 
موضوع از دستورالعمل سازمان لیگ فوتسال خارج و به طور 

کلی منتفی شود.

در مرداد ماه ؛
ليگ قهرمانان آسيا 

بدون تماشاگر برگزار مي شود
دبیرکل AFC تاکید کرد که لیگ قهرمانان آسیا و ای اف 

سی کاپ به هر شکلی که شده باید برگزار شوند.
پایان فصل جاری لیگ های منطقه  از  بود که پیش  قرار 
غرب، تا مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
شود اما شیوع ویروس کرونا سبب شد تا پس از انجام دو 
بازی در مرحله گروهی، مسابقات به طور موقت لغو شوند. 
اما ویندسور جان دبیرکل AFC در گفتگویی اعلام کرده 
که لیگ قهرمانان آسیا و ای اف سی کاپ به هر شکلی 
که شده باید برگزار شوند چرا که در غیر این صورت ضرر 
سنگینی از بابت اسپانسرها و حامیان مالی وجود به وجود 
می آید. وی همچنین در گفتگو با روزنامه البیان قطر عنوان 
کرد: به محض تائید وضعیت بهداشتی در کشورهای آسیایی، 
این دو مسابقات را از سر می گیریم. برگزاری بازی ها بدون 
تماشاگر را رد نمی کنیم و ممکن است تاریخ مورد نظر نیز مرداد 
ماه باشد که البته برنامه جدید را در پایان ماه اعلام خواهیم 
کرد. پس از این که اعلام شد تمام بازی های اردیبهشت و 
خرداد تعویق یافته اند، پیشنهادات زیادی به ما رسید و ما آن ها 
را بررسی می کنیم. دبیرکل کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزاری 
بازی ها به صورت متمرکز در یک کشور بی طرف را نیز رد 
نکرد. این در حالی است که 4 نماینده ایران در لیگ قهرمانان 
آسیا 2020 وضعیت خیلی خوبی ندارند و باید دید که در ادامه 

مسابقات گروهی چه عملکردی خواهند داشت.

امانوئل پتی :
نيمار مانع پيشرفت امباپه مى شود

ستاره سابق تیم ملی فرانسه معتقد است امباپه باید راه خود 
را از نیمار جدا کند و او را الگوی خود قرار ندهد.

بهکیلیان امباپه سال 2017 و با درخشش در ترکیب موناکو 
بود که به فوتبال دنیا معرفی شد و تابستان همان سال تا 
یک قدمی پیوستن به رئال هم رفت ولی در نهایت پی اس 
جی بود که توانست امباپه را با انتقالی 180 میلیون یورویی 
به  اس جی هم  پی  در  فرانسوی  ستاره  بگیرد.  به خدمت 
درخشش ادامه داده و از او به عنوان یکی از شانس های 

اصلی توپ طلا در آینده نام برده می شود.
های  باشگاه  و  فرانسه  ملی  تیم  سابق  ستاره  پتی  امانوئل 
سه  در  کیلیان  گفت:»  امباپه  مورد  در  بارسلونا  و  آرسنال 
بازیکنی  عنوان  به  است.  کرده  پیشرفت  بسیار  تاخیر  سال 
مثل یک  و  کرد  مطرح  موناکو  در  را  خود  بالا  پتانسیل  با 
الماس صیقل داده نشده به پی اس جی پیوست و در این 
از  پر  او در تیمی حضور دارد که  بهتر شد.  بهتر و  باشگاه 
ستاره های بزرگ است و در داخل و خارج از باشگاه، فشار 
توقعات بالاست ولی با این وجود او توانسته به بلوغ خوبی 

برسد. این را آمارها نیز تایید می کنند.«

مدير ارشد باشگاه :
چلسى فقط 10 درصد

 از دستمزد بازيکنان کم مى کند
مارینا گرانوفسکایا، مدیر ارشد باشگاه چلسی در حال مذاکره 
سزار آسپلیکوئتا، کاپیتان آبی ها به عنوان نماینده بازیکنان 

این تیم برای کاهش 10 درصد از دستمزدشان است.
این مدت که  در  اند که  داده  پیشنهاد  برتر  لیگ  مسئولان 
رقابت های لیگ برتر به دلیل شیوع کرونا متوقف شده، 30 
درصد از حقوق بازیکنان کسر شود؛ پیشنهادی که از سوی 
بازیکنان با استقبال مواجه نشده و آنها ترجیح می دهند این 
مبلغ مستقیما به اقداماتی که برای مبارزه با کرونا صورت می 
گیرد، اختصاص پیدا کند. هفته گذشته گروهی از بازیکنان 
لیگ برتر کمپینی با عنوان "بازیکنان در کنار هم" تشکیل 
دادند تا سرمایه جمع شده از این طریق به خیریه های مرتبط 
با سلامت عمومی که در مقابل شیوع کرونا مبارزه می کنند، 
اختصاص پیدا کند. به این ترتیب اکنون هر باشگاه به تنهایی 
در حال مذاکره با بازیکنان برای کاهش دستمزد است و به 
نظر می رسد باشگاه باشگاه چلسی اکنون قصد دارد کمتر از 
میزان 30 درصد پیشنهادی لیگ برتر، از دستمزد بازیکنانش 
کم کند.   این در حالی است که باشگاه چلسی اعلام کرده 
سایر کارمندان این باشگاه، علی رغم متوقف بودن برگزاری 
رقابت ها، دستمزدشان را به طور کامل در این مدت دریافت 
خواهند کرد.ضمن اینکه باشگاه چلسی در این مدت 78 هزار 
وعده غذایی برای مراکز خیریه و سلامت عمومی تهیه کرده؛ 
مراکزی که به افراد سالمند و کم توان کمک می کنند. ضمن 
اینکه هتل میلینیوم واقع در ورزشگاه استمفورد بریج در اختیار 

مراکز درمانی قرار گرفته است.

مظلومی :
کسى جرات خريد 

استقلال و پرسپوليس را ندارد
 سرمربی پیشین تیم فوتبال استقلال با تاکید بر اینکه با حجم 
بالای بدهی های دو تیم مطرح تهران کسی جرات خرید آنها 
را ندارد، گفت: یک مدیرعامل به تنهایی نمی تواند در استقلال 

موفق شود.
 پرویز مظلومی  در مورد انتخاب سعادتمند به عنوان مدیرعامل 
جدید و راهکار او برای موفقیت گفت: سعادتمند را به خوبی 
در  که  است  موفقی  و  باتجربه  مدیران  از  یکی  می شناسم، 
از تجربه بالایی برخوردار  فوتبال و استقلال حضور داشته، 
در  شود.  موفق  نمی تواند  تنهایی  به  متأسفانه  اما  است 
سال های گذشته مدیران زیادی آمدند. قراردادهای آنچنانی 
با بازیکنان خارجی بستند، پول اسپانسر را پیش خور کردند 
و به راحتی از استقلال جدا شدند بدون آنکه بخواهند درباره 

این اتفاقات توضیحی به کسی بدهند.
وی ادامه داد: متأسفانه مشکلات و بدهی های استقلال زیاد 
است، بازیکنان خارجی و حتی داخلی مطالبات زیادی دارند 
که هنوز نتوانسته اند به آن دست پیدا کنند بنابراین سعادتمند 
به تنهایی نمی تواند در راهی که در آن قدم گذاشته موفق 
پیشکسوتان  با  کرده،  استفاده  باتجربه  افراد  از  باید  او  شود 
این  از  خروج  برای  مناسبی  راهکار  بتواند  تا  کند  مشورت 

بحران پیدا کند.
سرمربی پیشین استقلال خاطرنشان کرد: البته در این چند 
روز شنیدم که او با طلبکاران صحبت کرده از آنها زمان گرفته 
تا بتواند با آرامش کامل و تا آنجا که توان دارد مشکلات را 

رفته رفته برطرف کند.

همزمان با دردسرهای کرونا ؛
شايعه رفتن قائدى قوت گرفت

اگر طرح های اقتصادی مدیران استقلال آن طور که باید جلو 
نرود و البته دردسرهای کرونا هم بیشتر شود، آنگاه احتمال 
دارد مهدی قایدی در تابستان امسال ترانسفر شده و به جمع 

لژیونرهای فوتبال کشور اضافه شود.
 مهدی قائدی این فصل عملکرد فوق العاده ای داشت و به 
جرأت می توان گفت بهترین بازیکن استقلال بود. مهاجمی 
که برخی کارشناسان معتقدند اگر حمید استیلی از وجودش 
در تیم امید بهتر استفاده می کرد، شاید نتایج این تیم هم به 

شکلی دیگر رقم می خورد.
نمایش مطلوب قائدی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 
زمزمه هایی را مبنی بر تمایل باشگاه های خارجی برای جذب 
او بر سر زبان ها انداخت ولی شیوع ویروس کرونا باعث شد 
قضیه چندان مورد توجه قرار نگیرد. در همین خصوص ظهر 
دیروز شایعه جالب و البته بسیار مهمی را در حوالی باشگاه 

استقلال شنیدیم.
را  آن  کنونی  در شرایط  باشگاه  مدیران  قطعاً  مسئله ای که 
تأیید نمی کنند، اما گذشت زمان می تواند مسائل را شفاف کند. 
طبق شنیده های ما، اگر طرح های اقتصادی مدیران باشگاه 
استقلال آن طور که باید جلو نرود و البته دردسر های کرونا 
هم بیشتر شود، آنگاه احتمال دارد مهدی قایدی در تابستان 
امسال ترانسفر شده و به جمع لژیونر های فوتبال کشورمان 
اضافه شود. از قرار معلوم، قطری ها همچنان دنبال جذب این 
بازیکن هستند و بابت آن پول خوبی هم می دهند روی همین 
اصل احتمال دارد جوان اول استقلال چند ماه دیگر راهی 
لیگ ستارگان قطر شود. البته باید منتظر ماند و دید شرایط تا 

تیرماه چگونه خواهد شد.

سلطانی فر : 
۶ هزار ميليارد تومان خسارت ديديم

حمایت  خصوصی  بخش  از  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
ورزشی  مکان  هزار  چهار  بخشودگی  ادامه  و  می کنیم 
کنترل  وضعیت  به  بستگی  ورزش  وزارت  به  متعلق 
نشست  نهمین  و  سی  و  دویست  دارد.  کرونا  بیماری 
شورای معاونین وزارت ورزش و جوانان به ریاست مسعود 

سلطانی فر تشکیل شد.
و  موثر  فعالیت های  از  تقدیر  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
و  پیشگیری  عالی  ستاد  و  استانی  کل  ادارات  هماهنگ 
ستاد های  مجموعه  با  وزارتخانه  کرونا  ویروس  با  مقابله 
پیشنهاد  با  کرد:  تاکید  بهداشت  وزارت  و  بحران  مدیریت 
با توجه  وزارت ورزش و جوانان و تصویب هیئت وزیران، 
از  اماکن و فضا های ورزشی و برای جلوگیری  به تعطیلی 
به  شده  واگذار  اماکن  بهای  اجاره  کرونا،  ویروس  انتشار 
طول  به  فروردین  و  اسفند  ماه های  در  خصوصی  بخش 

کامل بخشیده شد.
کشور  ورزش  در  خصوصی  بخش  از  گفت:  سلطانی فر 
حمایت می کنیم و ادامه بخشودگی در موضوع اجاره بهای 
چهار هزار اماکن ورزشی متعلق به وزارت ورزش بستگی به 

وضعیت کنترل بیماری کرونا در روز های آینده دارد.
هزار   ۶ حدود  فروردین  سی ام  امروز  تا  کرد:  تصریح  وی 
میلیارد تومان به دو بخش ورزش و جوانان کشور خسارت 

ناشی از شیوع بیماری کرونا وارد شده است.

برنامه ريزی برای شروع تمرين؛
ليگ برتر بعد از عيد فطر آغاز مى شود!

در حالی که مسابقات و تمرینات تیم ها تعطیل است و هنوز 
هیچ تاریخی از سوی ستادملی مقابله با کرونا در ورزش به 
طور رسمی اعلام نشده اما خبر تایید نشده ای حکایت از 

آغاز تمرینات در اردیبهشت ماه دارد.
بعضی از تیم های لیگ برتری از هم اکنون به بازیکنانشان 
برای آغاز تمرینات از نیمه اردیبهشت ماه آماده باش داده 
اند. احتمالی که باعث شده تا برخی تیم های لیگ برتری 
برنامه های تمرینی شان رای برای پانزدهم ماه سال جاری 
بریزند این است که مسابقات بعد از ماه رمضان و از عید 

فطر آغاز خواهد شد.

دستيار جواد نكونام :

فولاد با بودجه بهتر می تواند فصل آینده جزو مدعیان باشد

استاندار  و  کروناویروس  با  مبارزه  ملی  ستاد  تاکیدات  برخلاف 
اما فوتبال در  خوزستان مبنی بر تعطیلی تمام اجتماعات ورزشی؛ 
از زمین های چمن مصنوعی و طبیعی متعلق به شهرداری  برخی 

اهواز، همچنان پا برجا است.
فوتبال در هر نقطه از خوزستان، طرفداران بسیاری دارد؛ از کودک، 
نوجوان و پیر گرفته تا مرد و زن. اما با شیوع ویروس کرونا از اوایل 
اسفندماه در ایران، با تصمیم ستاد ملی مبارزه با کرونا ویروس، تمام 
اجتماعات از جمله اجتماعات ورزشی، مسابقات لیگ برتر فوتبال و 

فعالیت باشگاه ها تعطیل اعلام شدند.
به گزارش ایسنا، در این راستا نیز برخی از باشگاه های ورزشی در 
تمکین  فعالیت،  عدم  بر  مبنی  شده  ابلاغ  دستورات  به  خوزستان 
نکردند و این مهم از چشم اداره کل ورزش و جوانان استان دور 
از  پس  تا  شدند  تعطیل  باشگاه ها  این  موقع،  به  ورود  با  و  نماند 
رفع کروناویروس، این باشگاه ها برای کسب مجوز بازگشایی، کار 

سختی داشته باشند.
به  استانی  و  کشوری  مختلف  مسئولان  که  اخیر  روز  چند  در  اما 
گونه  هر  برگزاری  عدم  و  بهداشتی  نکات  پیش  از  بیش  رعایت 
باشگاه و چه در سطح  در  فعالیت ورزشی چه  از جمله  اجتماعات 
اهواز،  شهر  نقاط  از  برخی  در  اند،  داشته  بسیار  تاکید  ها  پارک 

کودکان و نوجوانان با حضور در زمین های چمن مصنوعی و طبیعی 
فوتبالِ متعلق به شهرداری، پا به توپ شده اند.

تعداد این کودکان و نوجوانان نیز کم نیست و به نظر می رسد نبود 
این  بر  متولی  مسئولان  دیگر  و  شهرداری  سوی  از  لازم  نظارت 
فضاها، باعث رقم خوردن فعالیت ورزشی گروهی در برخی از این 

اماکن و زمین های فوتبال در سطح شهر شده است. 
این در حالی است که جلوگیری از حضور افراد در این امکان، بارها 
مورد تاکید استاندار خوزستان بوده و خواسته است که شهرداری به 

صورت جدی به این موضوع ورود کند.
این مساله به قدری اهمیت دارد که عدم توجه به آن، می تواند فضا 
را برای انتشار و مانور بیشتر این ویروس کوچک از طریق همین 

علاقه مندان کوچک به فوتبال، بیش از پیش فراهم کند.
سالم  تفریحات  و  ورزش  امور  سرپرست  مکولی،  راضی 
در  فعالیت  درخصوص  ایسنا،  با  گفت وگو  در  اهواز  شهرداری 
زمین های چمن تحت نظر شهرداری، اظهارکرد: این فعالیت ها 
اجراییات شهرداری چند  به صورت مخفیانه است، در حالی که 
و  نوجوانان  فعالیت  از  مانع  و  این محل ها مراجعه کرده  بار در 
جوانان شده است اما پس از رفتن ماموران شهرداری، کودکان 
و نوجوانان مجدد به صورت مخفیانه به محل برگشته و فوتبال 

بازی می کنند.
وی افزود: به هر حال از 3۹ زمین چمن فعال در سطح اهواز، در 
یکی دو زمین با این مشکل مواجه ایم ولی در مجموع شهرداری 
تلاش خود را برای نظارت بر زمین های چمن مصنوعی و طبیعی 
سطح اهواز انجام داده است و به نظرم باید نیروی انتظامی نیز وارد 

کار شود و حمایت کند. 
ما همچنان تاکید داریم که هیچ ورزش دست جمعی طبق تاکید 
نباید در محل پارک ها و زمین های  از کرونا  ستاد ملی پیشگیری 

چمن تحت نظر شهرداری انجام شود.
این میان، بی توجهی برخی خانواده ها به سلامت خود و  اما در 
فرزندان شان نیز قابل تامل است و این سوال مطرح می شود که 
چرا همیشه باید کسی وجود داشته باشد و با توسل به زور و با در 
اشتباه  اقدامات  انجام  از  نظر گرفتن جریمه های آن چنانی، مانع 
شود؟ آیا در روزهایی که موارد ابتلا به کرونا در ایران بالا است و 
مسئولان متولی نیز بر قرنطینه خانگی تاکید بسیار دارند، خانواده 
ها نباید از بیرون رفتن بی مورد فرزندان و انجام فعالیت ورزشی 
رسد  می  نظر  به  کنند؟  جلوگیری  عمومی  های  مکان  در  ها  آن 
خطرات این ویروس هنوز چندان از سوی برخی خانواده ها جدی 

گرفته نشده است.

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان می گوید هنوز یک ریال پول 
هم به این باشگاه نرسیده است که بخواهند مطالبات بازیکنان را 

پرداخت کنند.
عملکرد  خلاف  بر  نوزدهم  فصل  در  آبادان،  نفت  صنعت  باشگاه 
بی سابقه اش طی سال ها حضور در لیگ برتر، بی پولی سختی را تجربه 
کرده است تا جایی که از این بابت، فشارها بر این باشگاه در روزهای 
اخیر بیش از گذشته شده است. به گزارش ایسنا، باشگاه صنعت نفت 
آبادان در فصل نوزدهم بر خلاف باشگاه فولاد و حتی هم نام نفتی خود 
یعنی نفت مسجدسلیمان نتوانسته شرایط مالی لازم را برای بازیکنان 
خود فراهم کند و این موضوع نیز بارها از سوی بازیکنان این تیم 
مورد انتقاد قرار گرفته است. اگرچه در روزهای اخیر حواشی اطراف این 

باشگاه بسیار بوده است و برخی در فضای مجازی و رسانه ها خبرهایی 
مبنی بر این که "مبلغ ۵0 میلیارد ریال به حساب باشگاه صنعت نفت 
آبادان واریز شده و حتی عده ای مقابل درب این باشگاه صف گرفته اند 
تا بتوانند قسمتی از طلب خود را دریافت کنند" را منتشر کردند، اما 
مدیرعامل باشگاه نفت آبادان می گوید که حقیقت چیز دیگری است. 
از سویی دیگر نیز همیشه اراده پرداخت مطالبات بازیکنان و اعضای 
کادرفنی و بدهی ها، از طرف باشگاه صنعت نفت آبادان وجود داشته 
است و این باشگاه چشم خود را روی حقوق بازیکنانی که در سرما و 
گرما برای دل خوشی مردم این شهر بازی کرده اند، نبسته است. ولی آن 
چه به ویژه در فصل اخیر فوتبال مانع از انجام تعهد به موقع این باشگاه 
شده، این است که نفتی ها از سوی متولیان امر و مسئولان بالادستی 

خود، مورد حمایت مالی قرار نگرفته اند. علی عیسی زاده، مدیرعامل 
باشگاه صنعت نفت آبادان در گفت وگو با ایسنا، با تکذیب این مطلب که 
"مبلغ ۵0 میلیارد ریال به حساب باشگاه صنعت نفت آبادان واریز شده و 
عده ای مقابل درب این باشگاه صف گرفته اند"، اظهارکرد: اصلا چنین 
موضوعی صحت ندارد. حتی یک ریال پول هم به حساب باشگاه وایز 
نشده و کسی هم درب باشگاه نیامده است. تعجب می کنم که عده ای از 
خبرنگاران بر چه اساسی این گونه می نویسند. وی بیان کرد: اگر پول به 
باشگاه برسد، هیچ کسی به اندازه منِ مدیرعامل که شاهد تلاش های 
بازیکنانش بوده است، دوست ندارد که هر چه سریع تر مطالبات بازیکنان 
پرداخت شود. ما پیگیر هستیم تا این پول هر چه سریع تر به حساب 

باشگاه واریز شود.

برخلاف تاکيدات ستاد ملی مبارزه با کروناويروس ؛ کرونا پابرجا و فوتبال پابرجاست!

عيسی زاده با تكذيب کرد :  هيچ پولي به باشگاه صنعت نفت آبادان واریز نشده است

شرکت عمران شهر جديد شيرين شهر در نظر دارد مناقصه عمومی يک مرحله ای به شماره 99/3 حفاظت اراضی محدوده و حريم شهر ، حراست ،تامين امنيت ، 
کنترل درب های  ورود و خروج شهرجديد شيرين شهربه شماره 2099001405000003 را از طريق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت برگزار نمايد.

کليه مراحل برگزاری مناقصه از دريافت اسنادمناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و گشايش پاکات از طريق درگاه سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد( به 
آدرس www.setadiran.ir انجام  خواهد شد  لازم است مناقصه گران  در صورت عدم عضويت قبلی ، مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهی امضای 

الكترونيكی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای
به شماره 99/3 حفاظت اراضى محدوده و حريم شهر ، 

حراست ،تامين امنيت ، کنترل درب هاى  ورود و خروج شهرجديد شيرين شهر

کد مناقصه
برآورد مناقصه )ريال(موضوع مناقصه در سامانه ستاد

مبلغ ضمانتنامهرتبه مورد نيازشرايط پرداخت
)فرآيند ارجاع کار )ريال(

،تامين امنيت ، 2099001405000003 حفاظت اراضی محدوده و حريم شهر ، حراست 
کنترل درب های  ورود و خروج شهرجديد شيرين شهر

گواهی صلاحيت معتبر از 15.574.162.460
مراجع ذيربط

1.557.416.246

روابط عمومي شرکت عمران شهر جديد شيرين شهر

از پيشنهاد دهنده گان مناقصه فوق در جلسه گشايش پاکات دعوت بعمل می آيد.
مجوز مورد نياز: مجوز فعاليت در امور خدمات حفاظتي و مراقبتي تحت نظارت پليس پيشگيري ناجا
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